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PROTOKÓŁ NR 3/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Bełchatów  

w dniu 29.08.2024 r. godz. 16:45 

łączone z Komisją Oświaty, Zdrowia,  

Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Janusz Werecki – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, który powitał Radnych i zaproszonych gości oraz oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji Rewizyjnej, co wobec 

ustawowego składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 
Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

 

Pan Janusz Werecki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił porządek obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

3. Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do 

ochrony danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 
Załącznik Nr 2 – porządek obrad 

 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Wnoszę o zmianę porządku obrad i wprowadzenie w 

punkcie 3 Kontrolę i ocenę wybranej jednostki organizacyjnej Gminy Bełchatów – wybór 

jednostki. Nie ma więcej uwag. Poddaję pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” zmianą porządku 

obrad głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od 

głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż wniosek został przyjęty. 
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Przewodniczący Janusz Werecki: Porządek obrad po zmianach prezentuje się następująco. 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

3. Kontrola i ocena wybranej jednostki organizacyjnej Gminy Bełchatów – wybór 

jednostki. 

4. Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do 

ochrony danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Ad pkt 2.  

Przyjęcie protokołu nr 1/2024. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do 

głosowania.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” przyjęciem protokołu 

głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. 

Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż protokół został przyjęty. 

 

 

Ad pkt 3.  

Kontrola i ocena wybranej jednostki organizacyjnej Gminy Bełchatów – wybór jednostki. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Na poprzednim posiedzeniu Komisji, wstępnie 

ustaliliśmy, że w drugiej połowie października, jednostką podlegającą kontroli będzie Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Mają Państwo inne propozycje, uwagi? Przy braku uwag, 

poddaję pod głosowanie kontrolę i ocenę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” kontrolą i oceną 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż 

Komisja podda pod kontrolę i ocenę Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Ad pkt 4.  
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Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do ochrony 

danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

Punkt wspólnie omówiony z Komisją Oświaty, 

Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych 

Przewodniczący Janusz Werecki: Proszę o wprowadzenie. 

 

Wprowadzenia dokonał Radny Rafał Furczyński 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Otwieram dyskusję 

 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: W imieniu stowarzyszenia Centrum 

Rozwoju im. Eugeniusza Kwiatkowskiego koordynator osobiście przedstawił projekt, który ma 

na celu wprowadzenie monitoringu przestrzegania przez szkołę przepisów RODO, przy 

realizacji tego jednego programu. Koordynator stwierdził, że w ocenie stowarzyszenia, które 

reprezentuje jest dużo uchybień przy tym programie. Zaproponowałam, aby najpierw udał się 

do ustawodawcy, bądź do Urzędu Danych Osobowych, aby przyjrzał się zgodności ustawy.  

Radna Magdalena Rzepecka: Uważam, że celem koordynatora było sprawdzenie, czy 

udostępnimy dane wrażliwe uczniów. 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Nie mamy podstaw sądzić, że szkoły nie 

stosują się do procedur związanych z ochroną danych osobowych. 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łękawie Tomasz Starzyński: Generalnie 

program ten nie jest skomplikowany, my go tak realizujemy, jak realizują go wszystkie szkoły 

w całej Polsce, zgodnie z ustawą.  

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Poinformowałam Pana koordynatora, że 

dyrektorzy szkół stosują się do przepisów obowiązującego prawa i że nie mam wpływu na to 

jaki kształt ma ta ustawa. Jeśli Pan posiada jakieś wątpliwości proszę o zgłoszenie się do 

Urzędu Ochrony Danych Osobowych, który się dokładnie przyjrzy Pana uwagą.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łękawie Tomasz Starzyński: Jakie dane 

są pozyskiwane, wystarczy przeczytać ustawę, to nawet nie pozyskujemy tylko Ministerstwo 

Sportu.  

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Ministerstwo Sportu jest administratorem 

danych osobowych. Większość danych pobiera z systemu informacji oświatowej. Dyrektorzy, 

tylko podają masę i wzrost ucznia.  

Radna Renata Jabłońska: Czy w którejkolwiek szkole zdarzyła się sytuacja, że RODO 
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zostało złamane, była jakaś skarga? 

Dyrektorzy Szkół: Żadnej skargi nie było. 

Radna Ilona Kołodziej: Napisane jest, że jest to program pilotażowy, więc myślę, że ktoś 

znalazł jakiś pomysł na siebie i próbuje zorganizować sobie grupę badawczą, tak to wygląda. 

Stowarzyszenie przedstawia, że program został wprowadzony ustawowo i będzie realizowany 

również w latach następnych. Kompetencje w tym obszarze u Państwa robią już osoby 

wskazane, więc sądzę, że stowarzyszenie chciało, wyręczając szkołę w pewnych kwestiach 

ochrony, podjąć się kontroli.  

Radna Renata Jabłońska: Stowarzyszenie w piśmie wyraźnie mówi, że ich celem 

monitoringu jest zebranie informacji pozwalających na ustalenie stanu faktycznego oraz 

przedstawienie zebranych informacji Radnym na posiedzeniu Rady, zgodnie z ustawą gmina 

jest uprawniona i ponosi ryzyko finansowe. Jakie ryzyko finansowe?  

Radna Ilona Kołodziej: Maja cały zestaw różnych propozycji: strategię rozwoju, plany 

rozwojowe wsi itp. To nie jest nikomu do niczego potrzebne. Jeśli nie ma takiej potrzeby i 

każda szkoła w naszej gminie jest zaopatrzona w odpowiednią osobę, która ma kwalifikację, 

wiedzę na dopilnowanie, nie widzę podstaw, aby się nad tym pochylać.  

Radna Renata Jabłońska: Ustawodawca narzuca też na Państwa obowiązek i on gwarantuje, 

że dane  nie są udostępniane, ani klubom sportowym ani innym jednostką. W związku z tym 

uważam, że propozycja stowarzyszenia jest zupełnie zbędna.  

Przewodniczący Janusz Werecki: Czy mu musimy przegłosować ten program?  

Radny Rafał Furczyński: Proszę Państwa, generalnie stowarzyszenie zwróciło się do nas z 

informacją, że przeprowadzi taką kontrolę i nam jako Radnym przedstawi, czy w naszych 

szkołach są przestrzegane zasady dotyczące ochrony danych osobowych.   

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: Drodzy 

Państwo jest kontrola zarządcza, składamy sprawozdania roczne, półroczne, myślę że 

przeważnie, każdy z nas umieszcza zagadnienia dotyczące dostępu do danych osobowych. 

Skoro składamy sprawozdania, podpisujemy się pod tym, do tej pory nie było żadnych 

zastrzeżeń, uwag, oznacza to, że wszystko jest wykonywane prawidłowo.  

Radny Rafał Furczyński: Czy ktoś jest za tym, aby przystąpić do programu? W takim razie 

proponuję, abyśmy przystąpili do głosowania. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przystępujemy do 

głosowania w sprawie przystąpienia do pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania 

praw uczniów do ochrony danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 

2024 roku. 
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W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej „za” przystąpieniem do 

pilotażowego projektu monitoringu 0 członków Komisji 5 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało 

się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż Komisja 

jednogłośnie odmówiła przystąpienia do pilotażowego projektu monitoringu 

przestrzegania praw uczniów do ochrony danych osobowych przy realizacji programu 

„Sportowe talenty” w 2024 roku . 

 

Ad pkt 5. 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki stwierdził, że porządek obrad Komisji Rewizyjnej 

został wyczerpany. Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za udział i zakończył 

obrady. 

 

 

 Protokołował:         Przewodniczący: 


